
Cizí jazyk jako lego 

Rada Evropy vyhlásila v roce 2001 na 26. září Evropský den jazyků, aby podpořila 700 milionů 

Evropanů ve studiu cizích jazyků. Jejich výuka je na naší škole jednou z priorit, a proto se snažíme 

každoročně pozvat z našeho okolí zajímavého hosta s cizojazyčnými zkušenostmi, aby se o ně s námi 

podělil. Letos mezi nás přišel tatínek dvou našich žáků pan Roman Bednář. Ve vyprávění, které 

doprovázely anglické citáty zajímavých osobností a fotografie z cest po světě, vzpomínal pan Bednář na 

své první cizojazyčné pokusy v kroužku, ve škole a především na studium v Americe, kde se zdokonalil 

v angličtině tak, že mu to otevřelo cestu k řadě zajímavých pracovních a cestovatelských příležitostí. 

Všem se moc líbilo přirovnání studia jazyků ke skládání z lega, kdy slovíčka jsou jako jednotlivé kostičky, 

které když máme, můžeme s návodem vytvořit skvělou stavbu. Jsme moc vděční, že každý rok 

přineseme díky zajímavým hostům našim žákům inspiraci a motivaci k jejich studiu. Pro ty, kteří chtějí 

své znalosti v angličtině prohloubit, umožníme od října pravidelné odpolední hodiny tzv. Cambridge 

English v rámci Evropského centra jazykových zkoušek. 

Kromě toho, že při výuce jedeme na podzimní, tedy maximální, obrátky, nezanedbáváme ani 

další důležitou složku naší činnosti, kterou je pohyb. Mottem letošního školního roku je být AKTIVNÍ 

ŠKOLA, to znamená podporovat v maximální míře všechny tradiční i nové pohybové aktivity. Přijali jsme 

výzvu Pěšky do školy, a tak jsme se snažili dopravit do školy po vlastní ose, rovněž jsme ještě připojili 

adaptační vycházky všech tříd na prvním stupni, tréninkové dopoledne s házenkáři z Nového Veselí  

a dva cyklistické výlety. Velký úspěch měl 1. ročník fotbalového turnaje pořádaný deváťáky a také účast 

našich reprezentantů v okresním kole přespolního běhu na Piláku byla ozdobena zlatem Patricie Vítkové 

ze 7. ročníku a bronzem celého dívčího družstva. Pilně trénuje také omlazený házenkářský tým, aby 

zabodoval v blížícím se turnaji. 

  

Přejeme všem aktivní a zdravé podzimní dny! 

Romana Chlubnová 

 

 


